
Protokół nr  4 /2024 

z posiedzenia komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Złotoryi  

odbytego w dniu 22.10.2024 

 

Obecni: Artur Baranowski ,  Agnieszka Djorić, Przemysław Markiewicz, Paweł Maciejewski, Iwona Miras, 

Agnieszka Zawiślak 

 

Goście: Pan Jacek Janiak Naczelnik Wydziału Architektury, Geodezji i Rozwoju Miasta 

             

 

Prowadząca posiedzenie: Iwona Miras - Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie  komisji otworzyła przewodnicząca Iwona Miras. W posiedzeniu uczestniczyło                  

6 radnych, co stanowiło kworum, przy którym komisja mogła obradować, podejmować 

prawomocne wnioski i opinie. Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia komisji w dn. 10 września 2024 r. 

4. Rozpatrzenie wniosku dot. lokalu mieszkalnego - dalsza część. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Radni nie wnieśli uwag, porządek został przyjęty jednogłośnie.  

6 głosów ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, .0 głosów ,,wstrzymujących się”  

 

ad.3 Przyjęcie Protokołu z posiedzenia komisji w dn.10.09.2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

6 głosów ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, .0 głosów ,,wstrzymujących się” 

 

ad.4 Rozpatrzenie wniosku dot. lokalu mieszkalnego 

 

Jak ustalono, lokal przy ul. Złotej 2/3 w Złotoryi , został sprzedany osobie, która wcześniej 

została wykwaterowana z budynku nr 27 na ul. Grunwaldzkiej. Wg skarżącej Pani Annie Opyd  

osoba ta, po otrzymaniu przydziału nigdy nie zamieszkiwała w tym lokalu,  a teraz  po 

otrzymaniu zgody na wykup i wykupie - nadal tam nie mieszka.  

W przedmiotowej sprawie Komisja ponownie wysłuchała wyjaśnienia Naczelnika Wydziału 

Architektury i Rozwoju Miasta Pana Jacka Janiak. Naczelnik przedstawił wydruki ze zużycia 

wody w przedmiotowym lokalu. Było ono bardzo znikome, jak na zamieszkiwany lokal. Brak 

jest natomiast wiedzy Komisji na temat zużycia innych mediów tj. prądu, gazu i brak możliwości 

takich ustaleń. Wobec powyższego skarga został uznana za zasadną. 

6 głosów ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, .0 głosów ,,wstrzymujących się” 

 

 



 

ad.5 Sprawy różne 

 

Ad.6 Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 

 

 

 Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

                        Iwona Miras 
 

 

 


